

eCalBible App Purchase Agreement

eCalBible 應用程序購買同意書

I have read and understand the requirements for installing the eCalBible App.

我已閱讀及明白安裝 eCalBible 應用程序的要求

I understand that all sales are final and no refund will be given.

我明白購買 eCalBible 應用程序後，不得退款。

I understand the activation key can be installed only once on any one device. If a new device is purchased later, then the eCalBible App must first be removed from the device before installing on the new device. (Unless more than one copy was purchased and it has not reached the maximum purchase limit.)

我明白激活碼只能使用在某一電子產品上一次。若安裝後更換電子產品，必須先從原有的手機或器材上刪除 eCalBible 應用程序，然後才在新的手機或器材上安裝。(除非先前購買超過一本聖經分析排版本電子研讀版，並且激活碼尚未使用至購買的上限。)

I understand the pdf content of this eCalBible App such as preface, introduction, horizontal charts and the supplemental Bible study materials, requires WIFI or data access to be read.

我明白所有的 pdf 材料如: 序，導論，大綱，橫圖，所有輔助研經資料，必需在線上或藉數據連線才能閱讀。

I agree not to resell the eCalBible App for profit, nor charge fees when sharing with or transferring the App to family members and friends.

我同意不轉售 eCalBible 應用程序謀取營利，或代購時也不收取手續費

Should there be any translation discrepancies between the English and Chinese Purchase Agreements, BEI will honor the English version as the official copy.

若是英文版及中文版購買同意書因翻譯而產生誤差，聖經信息學院將以英文版購買同意書為正本。